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Advokátka Krajníková o stopke kovidovým neprávostiam na
„jeden klik“ a nutnosti vyhlásiť kovidové akty za nulitné

infovojna.bz/article/advokatka-krajnikova-o-stopke-kovidovym-nepravostiam-na-jeden-klik-a-nutnosti-vyhlasit-kovidove-akty-za-nulitne

Známá košická právnička JUDr. Adriana Krajníková informuje o jednání poslance SNS a zmocněnce
vlády MUDr. Petra Kotláře s pozvanými právníky na téma kovidové nepravosti. Jak konstatovala ve svém
rozsáhlém článku, řešení kovidových nepravosti a represálií spočívá v prohlášení NAŘÍZENÍ HLAVNÍHO
HYGIENIKA a USNESENÍ VLÁDY, vydaných z důvodu tzv.. Pandemie Covid-19 za NULITNÍ.
Ustálili jsme si, že řešení kovidových nepravostí a represálií nespočívá v amnestii na přestupky, čemuž
jsem se věnovala v předchozích článcích, protože tento krok by zlegitimizoval de iure neexistující
přestupky, az obětí represálií by se navždy stali pachatelé az pachatelů ctihodní úředníci. Přitom situace
je opačná.

Řešení kovidových nepravostí a represálií spočívá v prohlášení NAŘÍZENÍ HLAVNÍHO HYGIENIKA a
USNESENÍ VLÁDY, vydaných z důvodu tzv.. Pandemie Covid-19 (dále také „kovidové akty“), za
NULITNÍ .

Tím se stanou NULITNÍ i kovidové přestupky, výpovědi ze zaměstnání, vyloučení ze škol, vyhození od
lékaře, z nemocnic, z obchodů… tj. „ZNULITNÍ“ se všechny následky vzešlé z nerespektování
kovidových opatření (nepřekrytí dýchacích cest, neprokázání se negativním9 testem , zákaz vycházení
apod.), a napraví se kovidové křivdy.

Zároveň se tím postaví základ pro zodpovědnost politiků a úředníků, kteří ty NULITNÍ akty vydávali,
vynucovali a šikanovali jimi celou společnost.

Zároveň se tím také postaví základ pro náhradu škody dotčeným subjektům.

Pracovně jsem to nazvala „ ŘEŠENÍ na JEDEN KLIK“ .

Tématu závadnosti kovidových nařízení se věnuji od začátku mých veřejných aktivit, 25.9.2020, kdy jsem
jako advokáta vystoupila vůči kovidové agendě, za což mi Slovenská advokátní komora pozastavila
výkon advokace, šikanovala v 18 disciplinárních řízeních a po dvou letech vyřadila ze seznamu advok ,
aby o tom vydala rozhodnutí předsednictva Slovenské advokátní komory. O tomto tématu budu více
informovat v následujících článcích, protože souvisí to s tím, že komora byla jedním z článků kovidové
mafie spojené is Kolíkovou a Lipšicem . Otevřu pozadí celé zločinné skupiny , složené z funkcionářů
komory, advokátů, policistů, prokurátorů, soudců…, kteří se na tomto podíleli, a budou to velmi
překvapující fakta , která se udála . Pro tento deep systém jsem byla a dodnes jsem tak nebezpečná,
že mě rozpracovali na všech strukturách justice. I o tom byl můj únos policisty v srpnu 2023 z Hlavní
ulice v Košicích…

Vraťme se zpět k tématu, kde dne 1.3.2024 se uskutečnilo jednání na úrovni poradce vlády pro šetření
kovidových nepravosti Petra Kotláře a právníků, jako odborné veřejnosti, k čemu jsem byla přizvána.

Obsahem jednání byla dvě témata.
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1.  Vypořádání se s věcí do minulosti , což znamená  sladění již existujícího nezákonného stavu se
zákonem , ke kterému došlo titulem právních aktů úřadu veřejného zdravotnictví SR a vlády SR,
vydaných z důvodu  tzv. . PANDÉMIE COVID-19 ,  

 a 
2. Řešení problematiky do budoucnosti , což znamená  zkvalitnění právní úpravy ochrany veřejného
zdraví, civilní ochrany a bezpečnosti státu , aby se  nezákonnost nezopakovala .

Mým tématem byla otázka č.. 1 týkající se minulosti , a to návrh co nejúčinnější nápravy na celoplošné
úrovni, tj. zrušení nezákonných aktů úřadu veřejného zdravotnictví a předchozí vlády, vydaných z
důvodu  tzv. . pandemie Covid-19 , což se dotkne všech zahájených, probíhajících a skončených
administrativních a soudních řízení včetně tzv. kovidových přestupků a trestných činů, a také exekučních
řízení o vymáhání pokut a nároků tímto titulem, a odškodnění občanů postižených nezákonným stavem.

Tématem č. 2 se zabývala kolegyně.

K tématu č. 1. jsem předložila   N Á V RH na celoplošné sladění nezákonného stavu titulem
nicotných aktů Úřadu veřejného zdravotnictví SR a usnesení vlády SR se zákonem, vydávaných v
čase av souvislosti s tzv. . Pandemií Covid-19, zastavení jejich aplikování a vynucování, a
odškodnění poškozených subjektů.

Jedná se o účinný model vyřešení problematiky  „jedním klikem“ , což znamená, že  jedním právním
mechanismem  se celoplošně odstraní nezákonnost titulem všech kovidových aktů. 

Tímto mechanismem je  prohlášení aktů za NULITNÍ. Nulita znamená, že akt de iure nebyl nikdy vydán,
de iure neexistuje od počátku. Uvedené má za následek generální nápravu každé další, související
skutečnosti, počínaje zahájenými, probíhajícími a skončenými administrativními a soudními řízeními,
včetně exekučních řízení o vymáhání pokut pro tzv. . kovidové přestupky a související nároky až po
otázky odpovědnosti a náhrady škody dotčených subjektů.  

Jelikož dotčené akty jsou objektivně NULITNÍ, protože mají takto podstatné vady, jiné právně čisté řešení
neexistuje.

NÁVRH v plné verzi, který obsahuje i právní rozbor dalších právních nedostatků, což je z hlediska práva
velmi významné, is podstatnými přílohami některých sporných právních aktů, přikládám za příspěvek.
Činám tak po nepříjemných zkušenostech, kdy mé dílo, sestávající z mých právních argumentů,
skládaných pracně od počátku kovidu, kdekdo vykrádá a jako plagiátor používá jako své vlastní
argumenty, a dokonce to i doplňuje vlastním pokřiveným závěrem. Těší mě, že zejména kolegové
používají mé rozumy, avšak patří se uvést, kdo je autorem, i když názor nebo myšlenku jinak „překládá“
(autor díla si své dílo vždy zná, i když bude obaleno do pozlátka).

A kdo přichází s čistým úmyslem, přispěje tak na mou práci, která sleduje celospolečenský užitek.

NÁVRH – obsah návrhu ve stručné verzi v článku ZDE .
 

NÁVRH v plné verzi ZDE .

Zdroj: zalobyvocistatu.sk / InfoVálka
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Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na požádání orgánů činných v trestním
řízení poskytnout jim všechny informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše příspěvky
atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly
naplnit skutkovou podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně. Mezi takové
příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního původu,
příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi nebudeme tolerovat hrubé urážky mezi
diskutujícími, vzájemné osočování se a používání vulgarismů.

mišo blaško2024-03-07 18:15:25
"skapal" mi přidaný komentář, tak už jen tolik-drzim Krajnikovej palce

mišo blaško2024-03-07 18:48:44
iv tom, aby to přežila... stále jde s kůží na trh-i za mnohé, kterým je to lautr jedno

Milan Mašcuch2024-03-07 18:35:52
Paní doktorko, to co se začíná dít s tvz. objasňováním kovidových nepravostí začíná smrdět a
pouze naivní nevidí, že to směřuje do autu. Namísto toho, aby Vás jmenovali do skupiny vyšetřující
tyto zločiny, tváří se, že je zkoumají. Tato vláda začíná ostudně kličkovat.

Milan Mašcuch2024-03-07 18:37:31
A nejen v této věci.

Anton Blahovič2024-03-07 18:40:52
Dejte jim trochu šanci. Vždyť nemůžou hned všechno najednou. Platy si už zvýšily, brzy
osvobodily i své oligarchy. Co ještě chcete?

Ježíš Kristus2024-03-07 18:41:50
A co měli dělat, když z těch pár slupek se už dnes nedá přežít.

Milan Gaburec2024-03-07 18:58:35
ještě chceme, aby nastolili cenzuru, jaká zde byla za vlády Zmrdoviče a jeho
gaunerů. a hlavně, dlouhý bič a malý dvůr. a někteří by mlaskali Blahovič-nom.

Vejce Bolito2024-03-07 19:11:00
:)))


